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Onderwerp "We gaan weer naar school!"

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling
in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Verkeersveiligheid

Portefeuillehouder wethouder Lok

Schriftelijke vraag

De scholen zijn weer begonnen; kinderen fietsen naar school en ouders zijn bezorgd over de
veiligheid van hun kroost. Wij delen deze zorg en willen graag aandacht vragen voor de
aanpak van snelheidsovertreders.

Binnen onze gemeentegrenzen zijn talloze voorbeelden te geven van wegen, die zich bij
uitstek lenen om te hard te rijden. Het oversteken van deze wegen kan leiden tot zeer
gevaarl ijke situaties.

Men kan hierbij bijvoorbeeld denken aan de President Kennedylaan, de Burgemeester
Freijterslaan, de Spoorstraat en de Stationsstraat, de Beethovenlaan, de Jan Vermeerlaan,
maar ook aan de vele 30 kilometer-zones, waar nauwelijks handhaving plaatsvindt.

Dit leidt ons tot de volgende vragen:

L. Deelt het college de zorgen omtrent de hierboven omschreven problematiek?

2.a. Welke alternatieve maatregelen kan het college nemen om het aantal
snelheidsovertredingen binnen de gemeentegrenzen verder te beperken en is het college
hierover in gesprek met de Polit¡e?
2.b.Zoja, op welke termijn kunnen we concrete maatregelen verwachten en zo neen,
waarom niet?

Anneke Eijck, WD
Robert Breedveld, CDA



Wii beantwoorden uw vragen als volgt

L. Het college onderkent de problematiek en deelt u zorgen. Onveilige situaties als gevolg van
ongewenst verkeersgedrag is een hardnekkig probleem en heeft zeker onze aandacht.

2.a. De politie is de enige instantie die bevoegd is snelheidsovertredingen aan te pakken.
Wij zijn in gesprek met de politie om te kijken of het aantal snelheidscontroles verhoogd kan worden
zodat een grotere pakkans ontstaat.

2.b. Concrete maatregelen in de vorm van plaatsing van een DSI (zogenaamde smiley) passen wij al

op diverse straten toe. Daarnaast hebben wij geregeld contact met de politie over het intensiveren
van de snelheidscontroles vooral op wegen en straten waar we regelmatig klachten krijgen over de
snelheid.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Het van Burge wethouders,

Cees Lok

Wethouder Bereikbaarheid en Mobiliteit
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